
Agent Pirisa: Ivan ma jeszcze wiele do zaoferowania
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Po trudnym początku sezonu, Ivan Piris zalicza coraz lepsze występy.

Młody Paragwajczyk zagrał bardzo dobrze z Genoą, a podobną grę

zaprezentował wczoraj wieczorem w pojedynku przeciw Palermo, gdzie po

jego zagraniach padły dwie bramki dla Giallorossich. W mediach pojawił

się kolejny wywiad agenta gracza, Giuseppe Addamiano, tym razem dla

portalu tuttomercatoweb.com. 

 

Zacznijmy od wczorajszego wieczornego meczu. Jaka była reakcja gracza

po spotkaniu?

- Rozmawiałem z nim wczoraj i był bardzo zadowolony. Wiem, że ma jeszcze wiele

do zaoferowania Romie i może bardzo się rozwinąć.

 

Wielka presja miejsca takiego jak Rzym jest dla niego bodźcem czy

ciężarem?

- Ivan jest przyzwyczajony do takich sytuacji. Od wieku 19 lat gra w wielkich

zespołach.

 

Co sądzisz o ewentualnym zakupie w styczniu nowego prawego obrońcy

przez kierownictwo?

- Bez komentarza. To decyzje, które należą wyłącznie do kierownictwa. Mogę

jedynie powiedzieć, że czuje się dobrze, w grupie związał się tak z Włochami jak i z

Brazylijczykami. Z tymi ostatnimi może komunikować się po portugalsku w związku

z przeszłością z Sao Paulo. Obecnie uczy się też włoskiego.
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